

 首頁

新聞稿

附件一

9/12起，恢復美、加、紐、澳、歐洲與邦交國國民入境免簽證待遇



發佈日期：2022-09-05

中央流行疫情指揮中心今(5)日表示，為兼顧與國際接軌、防疫工作及促進社會經濟活動需要，自今(2022)年9月12日起，恢復實施美、加、紐、澳、歐洲與邦交國國民入境免簽證待遇。

指揮中心指出，鑑於全球多數國家已開放邊境，並回復疫情前邊境管制措施，為平衡防疫工作、促進經濟及社會活動與國際交流之需要，經綜合評估，宣布自今年9月12日起，在入境人數持續總量管制、兼顧防疫工作及疫情可控的前提下，恢復美、加、紐、澳、歐洲與邦交國免簽證來臺待遇。

指揮中心提醒，上述邊境管制措施及防疫措施將視疫情變化滾動式調整。呼籲來臺旅客請務必遵守「3天居家檢疫+4天自主防疫」期間的各項檢疫、防疫措施，共同維護國內社區安全。



Home

Press Releases

Effective September 12, Taiwan to reinstate visa-exempt entry for nationals of US, Canada, New Zealand, Australia, countries in Europe, and diplomatic allies



PublishTime : 2022-09-05

On September 5, the Central Epidemic Command Center (CECC) announced that, to be in line with international trends and to balance the needs of disease prevention efforts and promotion of economic and social activities, Taiwan will restore visa exemption treatment for the nationals of the US, Canada, New Zealand, Australia, countries in Europe, and Taiwan's diplomatic allies starting September 12, 2022. The CECC reminds the public that the above border measures and relevant epidemic prevention measures will be adjusted on a rolling basis based on developments in the pandemic situation.

::: Sitemap

[Privacy Policy](#) | [Security Policy](#) | [Government Website Open Information Announcement](#)
[Director-mail](#) | [Copyright Notice on Health Educational Materials](#)

Taiwan Centers for Disease Control No.6, Linsen S. Rd., Jhongjheng District, Taipei City 10050, Taiwan (R.O.C.) [MAP](#)

TEL : 886-2-2395-9825 Copyright © 2019 Taiwan Centers for Disease Control. All rights reserved.